
家長通告第 2223_003 號 

 

明愛屯門馬登基金中學 

2022-2023 年度  家長通告  
 

敬啟者：  

申報領取政府資助事宜 

為協助有經濟困難的學生支付日常學習及課外活動支出，本校積極尋求各界的資源，並

已籌集一定的款項撥作學生資助用途。為確保資源能有效地運用，本校希望對各同學的家庭

狀況有進一步了解，以便日後學生參與各項學習活動時提供適當的費用資助，確保有需要之

學生能得到平等的學習機會。故特函呼籲正領取政府津貼資助的家長向學校申報資助情況，

供校方批核資助項目及款項之用，有關資料本校將保密處理，並於本學年完結時將有關資料

銷毁。敬希  垂注。 

 

此致  

貴家長  

 

 

學生事務委員會彭惠卿副校長負責主理 
 

 校長                 謹啟  

袁國明  

二零二二年九月一日   
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
家長通告第 2223_003 號 

﹝回  條﹞  

敬覆者：  

本人已知悉有關「申報領取政府資助事宜」，及明白有關資料的用途，本人﹕ 

*□  希望 敝子弟得到校方的資助，現提供下列資料供校方參考﹕  

 *□  本人家庭正接受社會福利署「綜合社會保障援助」。(請附上有關証明) 

  □  本學年小兒 /小女已獲得學生資助辦事處的全費書簿津貼資格。  

  □  本學年小兒 /小女已獲得學生資助辦事處的半費書簿津貼資格。  

  □  本人家庭有經濟困難。(請呈交家長信述說詳情，或附上收入證明文件) 

 □  毋須申請校方的資助計劃。  
 

(*請在適當的空格上加上 “”) 

 

此覆  

明愛屯門馬登基金中學  
 

 

 

 

 

 

 

 

中       班      號  學生：                  

 

家長簽署  ：   

家長姓名  ：   

日     期  ：   



Parents Notice No.: 2223_003 

 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2022 - 2023 Parents Notice 

 

1 September 2022 

Dear Parents/Guardians, 

Government Financial Assistance 

We have raised a sum of money from various sources to help students who have financial 

difficulty in paying fees for learning or extra-curricular activities. Thus, we would like to have a 

better understanding of your family financial status, so that we can provide appropriate subsidies for 

students when they take part in various learning activities and to make sure that all students have 

equal learning opportunities. If you have received or are receiving government assistance, please let 

our school know so that we can use it as a reference when approving school financial assistance. All 

information provided will be kept confidential and will be destroyed at the end of this school year. 

For enquiries, please contact Ms. Pang Wai Hing,  the Vice Principal, at 24610304. 

Thank you for your kind attention. 

Yours faithfully, 

 

 

                                

Mr. Yuen Kwok Ming 

Principal 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
Parents Notice No.: 2223_003 

Reply slip 

Dear Sir, 

We acknowledge the notice on ‘Government Financial Assistance’, and 

*□  We would like to apply for the school financial assistance because:  

 *□  We receive the assistance of CSSA. (Please submit relevant documents.) 

  □  Our son/daughter receives full grant of SFAS. 

  □  Our son/daughter receives half grant of SFAS. 

 

 □  We have financial difficulties.  

(Please submit a parent’s letter giving details of your financial situation 

or a salary statement.) 

 □  We will not apply for the school financial assistance.  
 

(*Please tick the appropriate box(es).) 

 

 

 

 

 

 

 

 

Name of Student :  

Class and Class no. :             (    ) 

Signature of Parent/Guardian :  

Name of Parent/Guardian :  

Date :  


